
Agenda årsmöte Rastaborgs Ridklubb 
16 februari 2025 kl. 15.00 KOM Huset, Ekerö

Vid årsmöte skall följande ärenden behandlas och protokollföras:

1. Mötets öppnande 
2. Val av ordförande för mötet 
3. Anmälan av styrelsens val av sekreterare vid årsmötet 
4. Fastställande av röstlängd 
5. Val av protokolljusterare och rösträknare
6. Fastställande av dagordning 
7. Fastställande av om mötet blivit i laga ordning utlyst
8. Behandling av verksamhets- och förvaltningsberättelserna
9. Revisorernas berättelse
10. Fastställande av balans- och resultaträkningar
11. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
12. Beslut om antal styrelseledamöter och suppleanter inom ramen för det i 17 § andra stycket angivna antalet 
13. Val av ordförande för föreningen
14. Val av övriga styrelseledamöter jämte suppleanter 
15. Anmälan av ungdomsledamot jämte personlig suppleant utsedda av ungdomssektionen 
16. Fastställande av eventuella sektioner förutom ungdomssektion (se §22)
17. Val av två revisorer och en revisorssuppleant 
18. Beslut om antalet ledamöter i valberedningen
19. Val på ett år av ordförande och ledamöter i valberedningen
20. Val av ombud till SvRFs och distriktets allmänna möten och ev andra möten där föreningen har rätt att representera med ombud.
21. Fastställande av årsavgift för nästkommande år. 
22. Övriga ärenden som enligt 13 § kan upptas till beslut på årsmöte. 
23. Sammanträdets avslutande. 

Bilagor 
Verksamhetsberättelse, bilaga 1 
Revisionsberättelse, bilaga 2 
Balans- och Resultaträkning 3-4 

Sekreterare                                                                                        Ordförande                Justerare 



Utdrag ur Rastaborgs Ridklubbs stadgar
§ 1 

Ändamål Rastaborgs Ridklubb (RARK) är en ideell förening som 
är ansluten till Svenska Ridsportförbundet (SvRF), och 
därigenom ansluten till Sveriges Riksidrottsförbund (RF). 
Föreningen är en sammanslutning av för ridsporten 
intresserade med ändamål att bl a främja ridningen på sätt som 
anges i SvRFs stadgar.



Verksamhetsberättelse för Rastaborgs Ridklubb 2024

Styrelsen har under året haft följande sammansättning:

Styrelsen har under året haft 5 ordinarie styrlesemöten (7st 2023 och 3st 2022) . Styrelsen har därutöver handlagt ärenden löpande 
genom e-post och personliga kontakter. Vi kunde inte säkra en valberedningen vilket inneburit att styrelsens medlemmar fått arbeta 
tillsmannas för att söka nya medlemmar inför 2025. 

Vi TACKAR Karin Julén för ett makalöst fint arbete med en av de svåraste puckarna, medlemsansvar. 
Vi TACKAR  Emelie Wahlberg för sitt år som jobbat med säkerhet, tävlingar och träningar.
Tack för ert dedikerade och fina arbete i klubben! Vi kommer sakna er! 
Under 2024 har vi fått in extra stöd efter det att familjen Wahlberg flyttade i form av Hanna Andersson som sköter vår SoMe och 
Niclas Källhus som skött ljus och ljud under våra tävlingar! Helt fantastiskt!! Stort tack, och hoppas ni kan fortsätta ert fina arbete 
även under 2025!

First Name Last Name Title Områdesansvar

Katja Jormsell Ordförande

Malin Johannesson Vice Ordförande

Hans Granskog Kassör

Karin Julén Medlemsansvarig Idrott online

Sanna            Rosell Ledamot Webb och Hemsida

Jessica Mozakka Ledamot Sekreterare/Säkerhet

Ann Strömsten Ledamot Tävling, TL och Banbygge

Emelie Wahlberg Ledamot Tävling/Säkerhet

Hanna             Sjöstedt Ledamot Nyhetsbrev, träning och tävling

Johanna             Nilsson  Suppleant Café helhetsansvar och inköp

Åsa Thulin Suppleant Cafésupport

Maria Melin Revisor



NYA MEDLEMMAR TILL STYRELSEN 2025

First Name Last Name Title Områdesansvar

Carolina Lindberg Suppleant Privatryttar input och tävling motivera 

ungdomar till RUSK

Anneli Blomqvist Sekreterare Administration driva Ungdomsarbete 

med SVRF

Patrik Lindbäck Ledamot

Annika Sand Medlemsansvarig

Daniella Lundh Egenäs Suppleant Projektledning och ytterstansvarig för 

den årliga lokala tävlingen/Grönk 

kort/Koordinator allsvenskan

Vårt mål är att under 2025 att lyssna mer, engagera mer och att få in fler att tycka, arbeta, tänka och bidra till 
glädje och hästvälfärd där värdegrunden och barn och ungdomar genomsyrar allt vi gör!
Feedback från medlemmar är ovärdelig! Förbättring är alltid positiv och vi kan alltid mer eller bättre! 



Uppdaterad hemsida

Härligt att ha en web-master i styrlesen!
Sanna Rosell tar emot feedback och uppdaterar kontinuerligt hemsidan! 
Sanna har under året skapat nya sidor. Exempelvis en ny medlemssida 
med direktlänk från huvudmenyn, uppdaterat menyn med dropdowns tull 
nya undersidor för en bättre användarvänlighet.
Sanna har även förtydligat avsnittet med licenser, vikten av medlemsskap 
och en lathund för vilken licens du behöver som ryttare.



Uppdaterad Social Media Accounts

Varmt välkommen Hanna Andersson – Rarks nya SoMe Drottning!
Hanna planerar, bygger och engagerar på sociala medier! Hon 
kommunicerar till ett brett nätverk med kontinuerliga härliga inlägg.  
Inlägg som är personliga, där RARK föler andras hästresor och klubbens 
evenemang är de som gillas mest!  



Uppdaterade och fler härliga nyhetsbrev

Hanna Sjöstedt har under året utvecklat 
förbättrat och skickat ut nyhetsbrev till 
klubbens alla medlemmar! Brevet är 
oerhört uppskattat och Hannas vision om 
att förmedla information till alla 
medlemmar och dela information som 
kommer från sociala medier, styrelsen, 
ridskolan och tävling är inte lätt. Hanna är 
otrolig och under 2025 kommer Hanna 
fortsätta sitt viktiga arbete inom 
kommunikation med Hanna Andersson på 
sociala medier, tävling, privatryttar-input, 
information från Sanna Rosell rörande 
hemsida och Richard Danielsson och Lena 
Öhlin rörande ridskolans information.



Medlemmar 
Ridklubben har under året haft 178 medlemmar ett tapp om 58 medlemmar från 2023

Medlemsstatistik Medlemsantal
2024 minskade med 32,5%. Vi förlorade under 2023 och 2024 uppskattade medlemmar. 
Vi ser att det finns ett mörkertal som inte betalt in avgiften samt att vi har lektionsryttare 
och vissa privatekipage som har börjat tävla för klubbar såsom Jumpclub och  Nytorp. 
Detta känns naturligtvis oerhört tråkigt. Men vi ger inte upp utan vill driva fram nya lag 
och ekipage som tävlar för RARK. Ann Strömsten och Daniella Lundh Egenäs har tagit 
fanan och 2025 års Div III är på gång! Vi vill även uppmärksamma att vi har gröna siffror 
på män i klubben, jättekul! 

Liksom tidigare år var det även under 2024 fastslaget i samarbetsavtalet mellan klubben 
och ridskolans ägare Forever AB att alla som rider på ridskolan skall vara medlemmar i 
RARK. Anledningen är att de kommunala och statliga bidragen liksom medlen från 
Idrottslyftet kommer alla medlemmar till godo. 

Från 2020 faktureras ridskoleleverena medlemsavgiften via Forever AB. Detta förenklar 
arbetet med att driva in  medlemsavgifter från ridskolan. Det har varit en viss utmaning 
att säkerställa att uppgifterna om betalande medlemmar har varit korrekt, då de 
uppgifter vi har fått från Forever har varierat något över tid. Medlemsansvarig har haft 
löpnande dialog med Forever om detta, och denna dialog kommer fortsätta under 
2025. Tack Karin för din gedigna insats. Vi behöver ta ett nytt omfång där alla som söker 
tävlingslicens faktiskt är medlemmar.

Medlemsavgifter 2024.
300 kr junior, 400 kr senior och 1000 kr för familj.
Vi utförde en höjning pga högre avgifter. Syfte är endast att inte gå 

back på transaktionen. Under 2025 planeras ingen höjning. (2023 års 
avgift: 280 kr för junior, 380 kr för seniorer och 850 kr för familj)

ÅR ANTAL 
MEDELMMAR ÅR ANTAL 

MEDELMMAR ÅR ANTAL 
MEDELMMAR

1994 269 2005 233 2016 226
1995 188 2006 304 2017 123
1996 203 2007 295 2018 163
1997 131 2008 257 2019 158
1998 182 2009 240 2020 238
1999 253 2010 178 2021 285
2000 213 2011 165 2022 275
2001 377 2012 202 2023 236
2002 340 2013 204 2024 178
2003 335 2014 186
2004 322 2015 199

Antal medlemmar per 2024-12- 31: Män Kvinnor Totalt DIFF FG ÅR MÄN DIFF FG ÅR KVINNA
Medlemmar 0-6 år 1 1 2 1 =

Medlemmar 7-12 år 5 57 62 1 -22

Medlemmar 13-20 år 1 62 63 -2 -31

Medlemmar 21-40 år 2 16 18 2 3

Medlemmar > 41 år 4 29 33 1 -11

Totalt antal medlemmar 13 165 178 3 -61

Försäkringar 
Medlemmarna har även under 2024 haft en kollektiv olycksfallsförsäkring hos Folksam. 
Klubben samarbetar även här med med Rastaborgs Ridskola. Samarbetet har varit gott 
under året och bedrivits i en positiv anda. Vi har även sett över brandberedskap och 
annan utrustning medlemmarna handhar på plats. Det har dock blivit dags att se över 
lånehjälmar och köra de som inte fungerar längre till tippen.

Vi hälsar nya 

medlemmar som 

hittat till klubben för 

första gången eller 

som hittat tillbaka 

hjärtligt välkomna



Utbildning, information och informationsflöden:

För att få tävla på en nivå ovan klubbtävling krävs att den tävlande har tagit grönt kort. För tävlande under 13 år ska i stället vuxen medföljande ha 
grönt kort. Klubben genomförde en kurs i Grönt Kort under våren 2024. Det infördes 2021 nya krav på handledare med högre krav. Under februari 
2023 gick  Daniella Lundh Egenäs som är A-domare i hoppning (officiell funktionär) samt Malin Fagerlund C-tränare i hoppning  handledarkursen! 
Vi uppmuntrade 2024 medlemmar i styrelsen, RUSK och övriga medlemmar att fortsätta utbilda sig. En viktig punkt på RARK´s agenda.

Klubben har gått över till Visma Online för bokföring och för tävlingar Equipe AB (tävlingsdatabasen). 

Medlemsinformation och all kommunikation sker via vår hemsida, vårt instagramkonto, vår Facebook och via vårt nyhetsbrev! RARK kommunicerar även 
via klubbens anslagstavla i ridskolans stall. E-mail adresser till styrelsen satte Hans Granskog upp inför 2023 vilket har fungerat fantastiskt bra för alla aktiva 
i styrelsen. All information skall läggas upp på driven. Katja har även anmält RARK till Webb förening Ekerö och Susanne Falk Fritidshandläggare 
idrottsanläggningar och fritid Ekerö Kommun. Där vi samlar upp alla dokument.
Så äntligen börjar vi få gemensam koll på alla dokument och protokoll mm. Under 2025 vill vi säkra upp en kommunikationsgrupp så att Hanna, Hanna och 
Sanna har totalkoll på RARKs flöden och vad och hur vi kommunicerar. Vår vision är att synka, medlemsinformation, Forevers budskap och roliga aktiviteter 
mm en gång per månad. 

Vi har sett att kommunikaton är A och O för att alla uppleva delaktighet bör all kommunikation som sker via mail som berör aktiviteter alltid sätta 
styrelse@rark.se på copy.

Klubbprylar: Vi har under 2024 köpt in klubbprylar. Dessa behöver vi under 2025/2026 sälja av.

Material och anläggning: Eftersom flera nya hinder köptes in och vanns under 2021 behövde det gamla materialet hänga med också. Inför vår tvåstjärniga 
tävling i hoppning 2022 fräschades hinderparken upp där flera av klubbens medlemmar hjälpte till att måla och rensa ogräs. Under 2025 kommer dessa 
behöva målas och hållas uppdaterade. Klubbens hinderpark är i övrigt komplett och behöver ”bara” underhållas. 

Ungdomssektionen: Här haltade det 2022 och under 2023-2024 lades den tillfälligt ner. Vår målbild är att denna del av klubben skall blomstra. Under 2024 
hade vi inga tjejer i rätt ålder med detta intresse. Men glädjande har vi trots detta utfört flertalet aktiviteter för ungdomarna under året.
Trots att vi gjort ansträngningar har det varit en utmaning att starta och bibehålla en ungdomssektion. Äldre ungdomar har visat intresse men i konkurrens 
med skola och annat har de inte kunnat engagera sig på det viset, enligt vad vi uppfattat. Det har också varit viss omsättning på de lite äldre ungdomarna, 
vi har haft ett antal som slutat i stallet. Vi har under året haft kontakt med Ridsport Stockholm för att få stöttning i fråga om att stärka ungdomarnas 
inflytande. Vi har förhoppningar att starta upp en ungdomssektion under 2025-2026.

mailto:styrelse@rark.se


Ekonomi 
Klubbens intäkter kommer från medlemsavgifter, grönt-kortkurser, tävlingsverksamhet, RUSK aktiviteter och caféverksamhet. De största 
utgifterna består av deltagande i Allsvenskans lagtävling och inköp av klubbkläder/artiklar. Övriga större kostnader ligger i Grönt-kortkurs, 
tävlings- och caféverksamhet samt medlemsavgifter till Svenska Ridsportförbundet och Stockholms Läns Ridsportförbund. Vi behöver 2025 
investera i en elektriker som adderar fler eluttag i vårt café.

I och med att det under 2021 beslutades att inte utreda frågan vidare gällande hur klubben tillsammans med ridskolan kan hitta en lösning för 
att vara godkända för att få LOK-stöd har det alltså inte sökts något LOK för 2024. Däremot har klubben via ordförande en nära dialog med 
Forever AB och Richard som landat i att klubben återinvesterar i verksamheten när möjlighet ges. 

Ridskolan bedriver lektionsverksamhet där de flesta av klubbens medlemmar deltar. RARK hyr ridskolans anläggningar och utrustning för 
klubbens egna aktiviteter. Under året har det samarbetsavtal som skrevs 2007 fortsatt att löpa mellan RARK och Forever AB. Avtalet slår bl.a. 
fast att alla elever på ridskolan ska vara medlemmar i RARK. Bra dialog sker ständigt med både Lena på ridskolan samt Richard. Styrelsen fick 
2023 i uppdrag att ta fram ett nytt avtal mellan Forever AB och klubben vilket enligt tidigare utsago landade i att Forever AB vill främja en 
hälsosam klubb och ser att klubben återinvesterar där möjlighet ges och klubben kan använda anläggningen vid tävlingar i gott samförstånd 
med Lena och Forever AB. Detta avtal har fortlöpt under 2024. Klubben har blandannat röjt sly, målat och reparerat runt uteridbanan och ställt 
upp där klubben haft möjlighet. Klubben vill TACKA Lena och hennes personal! Utan Lena hade det varit en omöjlighet för klubben att bedriva 
aktiviteter och tävlingar. Under 2024 har det tillkommit träningar, och fler ridläger som både klubben och Forever AB ansvarat för. Vi kommer 
under 2025 behöva planera än bättre tillsammans så dessa aktiviteter inte sammanstrålar eller att lektionshästarna går för ofta i tillexempel 
hoppning. Vi ser fram emot ett nytt härligt år med Lena som stallchef. Vi kommer att boka in ett uppföljningsmöte med Forever AB även 
rörande att medlemmar vänder sig till RARK för feedback rörande ridskolan, då de inte ser att det är två olika verksamheter. Syfte med mötet är 
att samarbeta och kommunicera än bättre.

Idrottsstöd
2024 delade vi inte ut något stöd då vi saknade anmölningar, vi hoppas råda bot på detta under 2025. Syfte är att ge barn och ungdomar 
möjlighet till ridlektioner via klubben och Forever AB som sponsrar med 50% vardera drömmen om att rida. Vi är mycket stolta för detta arbete 
och tacksamma för Forever AB’s absoluta support i dessa viktiga frågor.



Följande aktiviteter / tävlingar arrangerades under verksamhetsåret 2024

2024 Månad

Aktivitet Januari Februari Mars Maj Juni Augusti September Oktober November December

Grönt Kort Kurs 14-15/1

Årsmöte 25-feb

Påskhoppet + Clear round 22-mar

Klubbträning Richard Danielsson 03-maj

Hästensdag 12-maj

Lingondressyr 12-maj

Klubbträning Richard Danielsson 17-maj

KM Hoppning 02-jun

Sommarhoppet + Clearround 02-jun

Städdagar med pizza 16-17/8

Städdagar med pizza 23-24/8

Ponny Allsvenskan 01-sep

Klubbträning Alexandra Edelborg 13-sep

Klubbträning Alexandra Edelborg 27-sep

KM Dressyr 05-okt

Spökkväll 01-nov

Klubbträning Alexandra Edelborg 08-nov

Blåbärshoppning och Clearround 17-nov

Lingondressyr 06-dec

Julpyntning från Lucia 13-dec



Klubbaktiviteter 2024

Vi startade januari 2024 med en Grönt Kort Kurs med Daniella där alla deltagare blev godkända både medlemmar och icke-medlemmar! 
TACK Daniella för en superuppskattad kurs!

Vi har infört en ”Hästensdag” med Loppis som var härlig och uppskattad! Vi har haft 2 helger där vi städat och röjt inför allsvenskan. Vi körde Halloween 
spökkväll och adventspyssel för alla medlemmar som ville pynta hos hästarna på Rastaborg! Det mest uppskattade har nog varit cafée verksamheten –Johanna 
Nilsson, vilket fantastiskt arbete med inköp, försäljning och städ. Du har lagt din själ i detta och det märks! Ett tungt lass som du roddat helt ovan alla 
förväntnigar. Under 2024 har vi dessutom infört fler klubbträningar, otroligt uppskattat! 

Under 2024 har Johanna, Malin och Katja satt ihop regler och lite striktare vuxennärvaro för att stötta barnen. Vi bar under 2024 frukt av detta. Under 2025 vill 
vi bygga vidare på caféverksamheten men avlasta Johanna. Vi önskar roliga aktiviteter, träningar på fredagar, cliniques och annat spännande. Förhoppningen är 
att få in fler motiverade medlemmar i styrelsen som vill och kan driva detta viktiga arbete.

Träningar
5 träningar mot 0 2023 – Tack alla som bidragit, strukturerat och deltagit i dessa uppskattade träningar, igen Hans, stort tack!

Tävlingar
8 tävlingar mot 7 tävlingar 2023 – TACK till alla som bidragit till dessa och Hans som är guld värd som kassör och bokför varenda detalj!

1/9 2024 stod klubben som arrangör för en omgång av Ponnyallsvenskan division 2. Tävlingen var en megasuccée. RARK höll en enormt hög standard. Solen 
gassade, planeringen för dagen var minutiös och hamburgare sprutade ut. Vilken teamanda! Allt från hästvård, framhoppning, parkering till sekretariat och 
sjukvård, till banbygge, hindermaterial, blommor, café, grill team, inköp, dryck, sophantering, domare, funktionärer, priser, sponsorship och hejarklack var helt 
outstanding! Denna tävling samarrangerades med Nytorp som behövde detta för att kunna lämna ut tävlingslisencer. Framöver kommer vi arranfera dessa 
själva med Rörby som support där det behövs.

Allsvenskan 2024
RARK är superstolta över att vi har följt ett lag med i allsvenskan Div III. Vi har även haft glädjen att följa Div II och Div III i ponnyallsvenskan! Hästvälfärd, 
sportmanship och härliga gäng! Otroligt roligt att följa dessa equipage! Ser mycket fram emot vad 2025 har att erbjuda! Vi kommer be ansvariga för lag att 
uppdatera och kommunicera frekvent om hur det går på tävlingsbanorna.



HOPPNING

KM i hoppning 2024 resulterade i glädje, gemenskap och utveckling för hästar och ryttare. Blåbärshoppning/Clear round har 
under året också arrangerats vid olika tillfällen. Superuppskattade tävlingar som medför klubbkänsla, glädje och utvecklig för 
ryttarna!
Vi gratulerar våra klubbmästare och placerade:
➢ Vinnare 50 cm Livia Agebäck 

2a placering Alissa Jormsell Alfredson
➢ Vinnare 70 cm Emilie Ferrand Gustavsson 

2a placering Maja Wahlberg Lillen
➢ Vinnare 90 cm Cornelia Strömsten 
➢ Vinnare 1m Amanda Lundberg

DRESSYR

Lingon dressyr och KM i dressyr var ytterligare uppskattade tävlingar där lärdom är att dressyr tar tid. Man bör bygga bana 
kvällen innan. Vi vill även under 2024 utbilda och sprida glädjen rörande dressyr så att fler vågar prova och utveckla sig i 
dressyrens underbara värld. Vi gratulerar våra klubbmästare pch placerade:
➢ Vinnare LC:1 Julie De Haan

2a placering Jessica Danielsson
3dje a placering Elin Gelotte
4e placering Linnéa Lernberg Hård

➢ Vinnare LB:1 Ellie Dearn
➢ Vinnare LA:1 Veronica Dearn

Vid alla tävlingar har varje deltagande ekipage bidragit med minst en funktionär. 
Utan medlemmarnas engagemang och hjälp skulle vi inte klara att genomföra tävlingar.

Stort Tack alla som hjälpt till inför och på tävlingar och aktiviteter! Tänk att ju fler händer, desto fler gemensamma aktiviteter 
och tävlingar!



Lathund våra klubbtävlingar:

Blåbärshoppning och Lingondressyr riktar sig till de medlemmar som har ingen eller lite erfarenhet från tävlingar. De ska dels vara en rolig 
aktivitet för de yngre medlemmarna men också ett led i deras ridutbildning. Förhoppningen med dessa tävlingar är att de ska bidra så att 
medlemmarna tycker att det är roligt att tävla och vill fortsätta med det när de blir mer avancerade ryttare. Alla ekipage mottar en rosett efter 
avklarad ritt.

De är också ett tillfälle att ge nya föräldrar en introduktion till klubbens tävlingsverksamhet.

Clear Round riktar sig till en bred grupp och passar de flesta utom nybörjare eller de yngsta ryttarna. Här startar de som vill prova på att tävla 
och klarar en lite mer utmanade bana än blåbär, men fortfarande lägre svårighetsgrad än tex ett klubbmästerskap. Utmärkt för de som vill prova 
på högre höjder, eller de som är erfarna men vill skola in en ny häst passar perfekt in på dessa typer av tävling.
Övrig klubbhoppning (från LE till LB+5) är främst tänkt för medlemmar som har erfarenhet från tävling eller som tränat ett tag och vill debutera i 
”riktig” klass på hemmaplan. 
Klubbtävling i dressyr (LC-, LB- och LA-program) riktar sig dels till de medlemmar som ridit några år och känner sig mogna att prova på en 
dressyrtävling men även ger de som tävlar upp till LA-nivå en chans att tävla på hemmaplan. 

Hållbarhet
Ett viktigt arbete påbörjades 2024, och behöver under 2025 drivas än hårdare. 2024 påbörjade vi att sätta upp och driva pant, metall och plast 
som klubben bidrar till via vår caféverksamhet. Vi har en nära dialog med Lena som beställer extra sophämtning efter events på anläggningen.

Sponsorer och bidragivare
I samband med allsvenskan och klubbmästerskap 2024 drev Malin Johannesson in flera nya och gamlar sponsorer som bidrog med priser! Stort 
tack för ditt viktiga och ovärderliga arbete! 

Hööks, Plain Vanilla, Glossybox,  Pavo, Uhip, Stockholms hästbutik, PS of Sweden, Svenska Lantchips, ICA, Karamellgränd, Gustavshill.

Stort tack hälsar vi våra sponsorer som gör tävlingarna möjliga!



Hästens välfärd – vårt ansvar
Viktigt arbete som vi arbetar stenhårt med är att hästen skall alltid vara i centrum för allt vi gör. Planerad pissakväll för våra barn och 
ungdommar planerad under våren 2025.
Hästens välfärd är central i allt vi gör inom vår sport. Kunskapen om god, säker och hållbar hästhållning ska genomsyra ridsporten.
Gemensamt ansvar
Vårt gemensamma ansvar är att behandla våra hästar med respekt och alltid vara lyhörda för deras absolut bästa. Vi använder hästarna på 
våra villkor och får därför aldrig sluta ifrågasätta vad vi gör med våra hästar, hur vi gör det och varför.
Code of Conduct
I Tävlingsreglementet (TR) och i uppförandekoden Code of Conduct finns regler för djurskyddet som du som ledare ska känna till. Tänk på att 
TR också ska vara normgivande vid all form av ridning, träning och hantering av hästar.

Värdegrunden beskriver de grundläggande värderingar som vi står för och är den kompass som styr hur vi agerar inom organisationen.
Svenska Ridsportförbundets värdegrund är den samma som RARK´s

Ridsportens gemensamma värderingar utgår från allas lika värde och en tydlig demokrati däralla kan påverka. Inom ridsporten arbetar vi för 
en anda där:

•Vi tar ansvar. Vi tar ansvar för våra hästar och ser till att hästen finns i en säker miljö. Vi agerar om hästen far illa.
•Vi respekterar. Vi respekterar alla och lever som vi lär. Vi står upp när något är orätt.
•Vi engagerar. Vårt engagemang för hästar och medmänniskor är vår drivkraft.
•Vi sprider glädje. Vi sprider glädje och gemenskap i en trygg miljö.
•Vi är bäst tillsammans. Vi är schyssta och skapar förutsättningar för varandra att lyckas.



Ridsportens ledstjärnor
För att göra ridsportens värderingar levande har ridsporten tagit fram ledstjärnor för hur vi möter häst och människa. 

Hästen
•Jag hanterar hästen på ett sätt som jag kan stå för och som jag är stolt över inför omvärlden.
•Jag behandlar alla hästar med respekt.
•Jag ser till att hästen finns i en trygg och säker miljö och jag reagerar om den far illa.
•Jag tränar och tävlar i samspel med hästen och kräver inte mer än vad vi har förutsättningar att klara av.
•Jag ansvarar själv för att öka min kunskap och kompetens om hästen.

Människan
•Jag visar respekt för alla människor.
•Jag bekräftar och berömmer andra.
•Jag berättar öppet och tydligt om jag har olika uppdrag och roller.
•Jag är en god förebild för ridsporten.
•Jag tar ansvar och agerar om någon bryter mot våra regler.

Katja har under hösten 2024 arbetat sida vid sida med Svenska Ridsport Förbundet rörande RARK’s värdegrund och arbete vi har framför oss för i förebyggande syfte veta hur 
vi skall agera. För agera skall man alltid. Vi har en dialog och har bett RF-SISU vars grundläggande uppdrag är att företräda och stödja idrottsrörelsens gemensamma frågor 
regionalt och lokalt att komma ut till oss för ett möte där de går igenom trygghet på nätet, stallbackskartan, och de ämnar bidra till ett möte för en trygg och inkluderande 
miljö för våra barn och ungdomar. De anordnar olika utbildningar och stöttar utifrån föreningens behov. Det finns även en trygghetslåda, men den har varit out of stock i över 
8 månader. De kommer ta med denna när de kommer till Ekerö.

Om en medlem inte mår bra, kontakta genast en vuxen och kontakta Katja som har förkovrat sig i frågan. Vill man inte be om hjälp finns det stöd att få via Svenska 
Ridsportsförbundets hemsida och Friends hemsida.

Trygghet | Svenska Ridsportförbundet

Friends kunskapsbank - Tips och råd om mobbning

https://ridsport.se/om-oss/trygghet
https://friends.se/kunskapsbanken/
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